
Fra: erling@kroro.no
Sendt: 04.12.2022 14:01:38
Til: Martin Eick <Martin.Eick@vagan.kommune.no>, Bjarte Henriksen 
<Bjarte.Henriksen@vagan.kommune.no>, Marie Aaberge 
<Marie.Aaberge@vagan.kommune.no>, Postmottak Vågan kommune 
<Postmottak@vagan.kommune.no>
Kopi: 'Ørjan Magnussen' <Orjan@magnussenogsonn.no>, Frits Blix Hansen 
<Frits.Blix.Hansen@vagan.kommune.no>, Holger Pedersen 
<Holger.Pedersen@vagan.kommune.no>
Emne: SV: Mottak av asfalt og betong - Rækøya - Kabelvåg.

Hei.
 
Fint at saken blir behandlet i MPN møtet den 15 d.m.
 
Ønsker å komme med noen oppklarende opplysninger i forbindelse med innspill fra Statsforvalteren.
 
Brev fra den datert 29.11.22. – 6 dager etter frist for innspill, forutsetter at driften i K2 er avsluttet. Det 
er fortsatt drift på området og i og med  at eier av Lofotpukk så seg nødt til å kjøpe en annen bedrift på 
Vestvågøya for å ha langsiktig tilgang på steinmasser, - vil gjenværende ressurser på Rækøya, vare i 
mange år med dagens uttaksvolum.
 
Det er ikke riktig at forslag til lagerområde for mottak av betongmasser er på friluftsområde. Ønsket om 
å legge mottaket lengre fra sjøen er ikke problematisk og vil lett kunne etterkommes, dette kan legges 
innenfor området K1 som er ferdig uttatt og planert.
 
Henvisning til at det i oktober ble foretatt en reguleringsendring, der vi fikk tillatelse til å motta rene 
returmasser i form av jord og stein, er initiert av Vågan kommune, da vår søknad også omfattet 
asfalt/betong. Da vi ble orientert om kommunens forslag til vedtak, søkte vi om dispensasjon for 
 asfalt/betong, noe kommunen ikke valgte å saksbehandle frem til behandling i MPN.
 
Når det gjelder Statsforvalterens frykt for at noen av lagerområdene for asfalt/betong skal bli lagt på 
friområder, er denne ubegrunnet, og vil ikke bli å skje.
 
Ved å innvilge en dispensasjon vil man få kontroll over ulovlig deponering av denne type masser og vil 
være med på å danne grunnlag for et grønt skifte, samt bidra aktivt med sirkulærøkonomi og bærekraftig 
utvikling. Alternativet vil være at man stillesittende aksepterer den praksis man har i kommunen med 
manglende oversikt og kontroll over hvor disse massene tar veien ?
 
 
Med hilsen

Erling Rokkan
prosjektutvikler

KRORO EIENDOM AS
 



Telefon: +47 992 35 680
E-post: erling@kroro.no
 

Fra: Martin Eick <Martin.Eick@vagan.kommune.no> 
Sendt: fredag 2. desember 2022 10:26
Til: Erling Rokkan (privat) <erling@kroro.no>; Bjarte Henriksen <Bjarte.Henriksen@vagan.kommune.no>; 
Marie Aaberge <Marie.Aaberge@vagan.kommune.no>; Postmottak Vågan kommune 
<Postmottak@vagan.kommune.no>
Kopi: 'Ørjan Magnussen' <Orjan@magnussenogsonn.no>; Frits Blix Hansen 
<Frits.Blix.Hansen@vagan.kommune.no>; Holger Pedersen <Holger.Pedersen@vagan.kommune.no>
Emne: Re: Mottak av asfalt og betong - Rækøya - Kabelvåg.
 
Hei Erling!
 
Saken vil være klar til behandling til MPN den 15. desember.
 
I forbindelse med høringen, ønsket Statsforvalteren i Nordland forlenget frist, og fikk dette. Vi fikk 
uttalelsen fra dem 30. november, se vedlegg.
 
Ta gjerne kontakt om du har flere spørsmål rundt saken,
Martin Eick 
Arealplanlegger
0047 754 20 145
martin.eick@vagan.kommune.no
 

Fra: erling@kroro.no <erling@kroro.no>
Sendt: fredag 2. desember 2022, 10:05
Til: Martin Eick <Martin.Eick@vagan.kommune.no>; Bjarte Henriksen 
<Bjarte.Henriksen@vagan.kommune.no>; Marie Aaberge <Marie.Aaberge@vagan.kommune.no>; 
Postmottak Vågan kommune <Postmottak@vagan.kommune.no>
Kopi: 'Ørjan Magnussen' <Orjan@magnussenogsonn.no>; Frits Blix Hansen 
<Frits.Blix.Hansen@vagan.kommune.no>; Holger Pedersen <Holger.Pedersen@vagan.kommune.no>
Emne: SV: Mottak av asfalt og betong - Rækøya - Kabelvåg.
 
Hei
 
I forbindelse med søknaden om mottak av asfalt/betong på Rækøya, ble det i MPN møte den 10.11.22 
stilt spørsmål om hvor vidt saken ville bli tatt opp til behandling i desember møte ? noe jeg oppfattet ble 
lovet. Av postjournalen til Vågan kommune har jeg ikke klart å finne noen uttalelser/protester i 
anledning saken fra tilsendte høringsinstanser. Høringsfristen gikk ut 23.11.22 og mitt søk er frem til 
29.11.22. 
 
Vil saken bli fremlagt til behandling den 15.12.22. ? som er forventet i underliggende mail fra 
kommunen.
 
 
Med hilsen
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Erling Rokkan
prosjektutvikler

KRORO EIENDOM AS
 
Telefon: +47 992 35 680
E-post: erling@kroro.no
 

Fra: Martin Eick <Martin.Eick@vagan.kommune.no> 
Sendt: torsdag 27. oktober 2022 12:33
Til: Erling Rokkan (privat) <erling@kroro.no>
Kopi: 'Ørjan Magnussen' <Orjan@magnussenogsonn.no>
Emne: SV: Mottak av asfalt og betong - Rækøya - Kabelvåg.
 
Takk for søknad og tegning!
 
Jeg har gått gjennom tidligere høringer for området og ser at det konkrete tiltaket (plassering, mm.) ikke 
er vurdert i tidligere høringer. Det er derfor behov for å sende saken på høring.
Jeg har ikke mulighet, jf. pbl. § 19-2, å dispensere fra saksbehandlingsregler, men jeg har mulighet til å 
rydde bordet mitt og bruke arbeidstiden min på at denne saken blir behandlet så fort lovverket åpner for 
at den kan behandles. Det kommer jeg til å gjøre.  
 
Med forbehold om at høringspartene ikke trenger mer informasjon kan dere forvente behandling av 
saken i MPN 15.12.2022.
 
Ta gjerne kontakt om dere har fler spørsmål,
Martin Eick
Arealplanlegger
0047 754 20 145
martin.eick@vagan.kommune.no
 
 
 

Fra: erling@kroro.no <erling@kroro.no> 
Sendt: onsdag 26. oktober 2022 15:42
Til: Postmottak Vågan kommune <Postmottak@vagan.kommune.no>
Kopi: Martin Eick <Martin.Eick@vagan.kommune.no>; 'Ørjan Magnussen' 
<Orjan@magnussenogsonn.no>
Emne: Mottak av asfalt og betong - Rækøya - Kabelvåg.
 
Hei
 
Viser til dagens telefonsamtale og vedlegger søknadsskjema og tegning som viser plassering av massene 
som tenkes å mottas på Rækøya.
Henviser også til søknad som ble sendt til postmottak i kommunen den 11 d.m. som også beskriver vår 
ønske om en snarlig behandling av dispensasjonssøknaden. De nærmer seg 3 år siden første søknad om 
tiltaket ble sendt Vågan kommune, så man må snart kunne forvente at kommunen stiller seg positive til 
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et  tiltak som også kommunen utrykker bør komme på plass. Minner om kravene som kommunen   stiller 
til eksterne entreprenører om håndtering av disse typer masser som skal bringes til godkjente mottak.
 
 
Med hilsen

Erling Rokkan
prosjektutvikler

KRORO EIENDOM AS
 
Telefon: +47 992 35 680
E-post: erling@kroro.no
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